
        

 

Protokoll från styrelsemöte/tel. 15:e juni 2020 kl. 18.30 i Sollefteå. 

Närvarande: Roger Svensson, Hans-Åke Dahlqvist, Anders Hjorth, Putte Näslund, Oscar Jacobsson, 

valberedning. Adj. Marie Eriksson. Inte närvarande: Ulrika Hübenette, Kurt Dahlberg och Mats 

Lidström. 

 

1 Mötet öppnades av ordf. Roger Svensson. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll godkändes utom nr. 9 övriga frågor. Ingen info. från Kurt. 

5 Rapporter. 

Alpint: Ingen rapport. 

Backe: Ingen rapport. 

  

Längd: Ingen rapport.  

6 Ekonomi: Mindre tävlingsavgifter pga. Corona/inställda tävlingar. 

7 Kansliet: Fortsätter att leta ersättare till kansliet, Charlotta Forsgren på kansliet den 

12:e juni för introduktion, hon återkommer med svar inom kort. 

8 Tävlingar 2020-2021: LK-möte 17/6 och AK-möte 22/6. Återkommer med datum för 

Skidting. 

9 Övriga frågor: Alpint, Inga pengar tillbaka för inställt USM 2019? Alpina Rådet har 

 ändrat reglerna för samverkan inom regionen bl.a. att varje klubb sköter sig själv på 

 USM 2020, inte bra tycker en del och känner sig överkörda. Samordning av träning och 

 läger och svårt med att hitta bra boende? Putte Näslund kontaktar Tommy W, SSF och 

 Oscar Jacobsson tar med detta till AK-mötet för vidare diskussioner. Alpina Rådet 

 söker representanter från samtliga AK i distrikten. 

 Längd, ny utbildningsstruktur för längds tränarutbildning färdig. Krav SDF-bidrag,

 utvecklingsplan för SDF: et för strategi 2025, enligt mall/handlingsplan från RF/SISU 

 och stöd från en idrottskonsulent. Kansliet kollar med Janne Hellström om datum för 

 detta.  

 Roger deltar på DF ordf. möte 17/6. Årsmöte 11/11-2020 i Sollefteå. 

10 Nästa möte 2020-08-25, valberedningen inbjuds. 

11 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 20:00. 

  

Sekreterare:    Ordförande: 

 

 

Marie Eriksson   Roger Svensson 


